
Protokoll fört vid medlemsmöte för  
Svenska Landseerklubben den 31/10 2008 

 
Närvarnade 16 medlemmar. 
 

1. Ordförande Håkan Johansson hälsade alla välkomna och 
förklarade mötet öppnat. 

 
2. Dagordningen fastställdes enligt förslag. 

 
3. Till mötessekreterare valdes Bodil Arvidsson 

 
4. Till Justeringsmän valdes Pia Larsson och Pia Nordén 

 
5. Redovisning av klubbens verksamhet. 

Styrelsen: Landseerbladet har blivet försenat på gr. av att redaktören avsagt sitt 
uppdrag och Mats Frånberg har lovat att göra den, men av familjskäl har han inte 
hunnit. Mycket lite material från medlemmarna kommer in till Landseerbladet och 
frågan ställdes om att minska antal utgivningar. 
 
5a. Ras: Håkan redovisade om rasdokument och M-H på våra Landseer. SKK vill ha 
ett rasdokument till årsskiftet.  
 
5b Internationellt Landseer möte i Dortmund. 
Håkan Johansson deltog i mötet och han berättade vad som hade kommit upp på 
mötet. Mats Frånberg kunde inte åka på gr. av familjeskäl. 
 
5c.Mentalbeskrivning. 
Förslag att göra M-H test för att få en bättre kunskap om mentalhälsan på våra 
Landseerhundar. Deltagarna på mötet i Dortmund var mycket intresserade och ville ha 
information om M-H test. 
 
5d. CTP Thrombopathia (Blödarsjuka). 
Håkan redovisade vad de olika länderna ansåg om blödarsjukar och visade information 
som han hade fått i Dortmund. 
 
5e. Hälsoenkät. 
Håkan redovisade vad för olika sjukdomar det finns på Landseer som togs upp i 
Dortmund. Han talade om att vi hade en enkät i Svlk och att de var mycket 
intresserade, och att det skulle undersökas om en gemensam internationell enkät.  
 
5g Träffar. 
Det diskuterades var vi skulle kunna ha träffar och om det fanns intresse om att 
anordnar M-H tester på dessa träffar. Där fanns intresse från utlandet att få deltaga 
eller se hur M-H test går till i Sverige. 
 
5h. SKK:s Grundregler. 
Nya grundregler kommer att gälla från 2009-01-01. Det delades ut både de gamla och 
nya reglerna samt regler om avel. 
    _____ ____ ____ 



 
6. Övriga frågor. 

Klubben har fått livbojar från Trygg Hansa till ett förmånligt pris. Det är förslag på att 
alla som blir uppflyttade från startklass till öppen klass ska få en livboj. 

 
7. Mötet avslut. 

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Sekreterare    Ordförande 
 
 
Bodil Arvidsson    Håkan Johanssson 
 
 
Justeras    Justeras 
 
 
Pia Larsson    Pia Nordén 


